

Current Concepts I - Innovations

Notions courantes I - Innovations

Thursday, June 12 | 0800–0930 | Frontenac A/B
 Jeudi 12 juin

Objectives - Objectifs

Participants can increase

- knowledge of the diagnosis and management of cornea and external ocular diseases, particularly dry eye and conjunctival melanoma
- knowledge of new techniques in oculoplastic surgery
- ability to better manage antibiotic prophylaxis
- understanding new modes of delivery
- knowledge and skills related to current best practices and recent advances in cornea and oculoplastics
- interaction during discussion periods with colleagues and visiting experts to address core concepts, new advances, and clinical experience to confirm present practices or see opportunities for improving patient care

Les participants pourront accroître :

- la connaissance du diagnostic et du traitement de la cornée et des maladies externes, notamment l'œil sec et le mélanome de la conjonctive,
- la connaissance des nouvelles techniques de chirurgie oculoplastique,
- la compétence pour mieux gérer la prophylaxie antibiotique,
- la compréhension des nouveaux modes de prestation des soins,
- la connaissance et la compétence quant aux meilleures pratiques courantes et les progrès récents touchant la cornée et l'oculoplastie,
- l'interaction lors de la discussion avec collègues et experts invités sur les notions fondamentales, les progrès de la recherche et l'expérience clinique pour confirmer les pratiques courantes ou voir les possibilités d'améliorer le soin des patients.

Guests - Invités

Kathryn Colby, MD / Terrence P. O'Brien, MD / Henry D. Perry, MD /
 Jose S. Pulido, MD / Timothy J. Sullivan, MD

Moderator - Animateur

Guillermo Rocha

0800	Welcome	0850	Discussion
0810	Options in anti-VEGF therapy Jose S. Pulido	0855	Canadian Journal of Ophthalmology Lecture Antimicrobial prophylaxis with intravitreal injections Terrence P. O'Brien
0820	Discussion		
0825	Beyond blepharitis: diagnosis and new approaches in management Henry D. Perry	0910	Discussion
		0915	E.A. Baker Lecture Update on conjunctival melanoma Kathryn Colby
0835	Discussion		
0840	Sebaceous carcinoma and the Muir-Torre syndrome Timothy J. Sullivan	0925	Discussion and closing remarks